
Beste Ronald,  

 

Het klopt dat ik in de zienswijze niet de “herstelprocedure” heb genoemd. Dat heeft de 

volgende redenen.  

 

1.        In zijn voorzet van 10 oktober 2020 signaleert heer Mulder een (mogelijk) MER-

gebrek in de procedure die heeft geleid tot de omgevingsvergunning. 

2.        Als ten aanzien van de omgevingsvergunning inderdaad sprake is van een MER-

gebrek, dat kan zo’n gebrek worden hersteld in de procedure (bij de rechtbank of 

de Raad van State) tegen die omgevingsvergunning. Daarover schrijft mr. Franca 

Damen in haar artikel “gebrek van niet uitvoeren MER(beoordeling) reparabel?”, dat 

als bijlage bij de “voorzet” van de heer Mulder was gevoegd.  

3.        In dit geval is de omgevingsvergunning onherroepelijk geworden. Daarover is, voor 

zover mij bekend, niet geprocedeerd. Er viel dus, hangende een procedure, 

helemaal niets te herstellen.  

4.        Mijn zienswijze heeft betrekking op een ontwerp-instemmingsbesluit en niet op een 

omgevingsvergunning. Dat zijn twee verschillende besluiten. Een mogelijk MER-

gebrek in de procedure over de (onherroepelijke) omgevingsvergunning, kan niet 

worden hersteld in een procedure over een instemmingsbesluit. Juridisch is dat niet 

mogelijk, en daarom heb ik de “herstelprocedure” in de zienswijze ook niet expliciet 

genoemd.  

5.        Wél heb ik naar aanleiding van de “voorzet” van de heer Mulder in de zienswijze 

benadrukt dat er nu in het geheel geen MER-procedure wordt gevoerd, noch voor 

omgevingsvergunningen, noch voor instemmingsbesluiten. Daarom heb ik de 

minister verzocht/opgeroepen om alsnog een MER te maken om zodoende inzicht te 

geven in de integrale gevolgen van gaswinning uit het Vinkegaveld en omliggende 

velden. Dat gaat om veel meer dan alleen maar het herstellen van een gebrek in 

een omgevingsvergunning.  

6.        Resumerend: de door de heer Mulder genoemde herstelprocedure (die is gebaseerd 

op het artikel van mr. Franca Damen) heb ik niet genoemd, omdat dat juridisch niet 

kan in deze procedure over het Instemmingsbesluit. Het door de heer Mulder 

gesignaleerde gebrek (geen MER voor de omgevingsvergunning) heb ik wel 

gebruikt als argument om in het kader van het instemmingbesluit alsnog een MER 

op te stellen (maar formeel-juridisch gezien is dat dus iets anders dan het 

herstellen van een MER-gebrek in een omgevingsvergunningenprocedure). 

7.        De gemeente zou,  los van de procedure over het instemmingbesluit, bij het 

Ministerie kunnen verzoeken om een MER ten behoeve van de inmiddels verleende 

omgevingsvergunning. De kans dat de Minister van Vermilion alsnog zo’n MER zal 

verlangen is echter nagenoeg nihil, omdat de omgevingsvergunning inmiddels 

onherroepelijk is.  

 

* * * * * * 

 



Ik vertrouw erop jou hierdoor voorlopig voldoende te hebben geïnformeerd. Mocht je 

vragen hebben of behoefte aan een nadere toelichting, dan kun je altijd even bellen of 

mailen. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Robert van der Velde 

 
mr. W.R. (Robert) van der Velde 

Advocaat 

 

 

PlasBossinade Advocaten N.V. 
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